

TABLE OF CONTENTS

目 录

Asymptotic Behaviors for Some Initial Boundary Value Problems of Singularly Perturbed Equation Possessing Singularity

(几类具有奇性的奇摄动方程的初边值问题的渐近性态)

Y. J. DU, S. L. CHEN.....467

Diagnosing the State of Individuals by Relative Entropy Score

(通过相对熵得分诊断个体状态)

J. X. WANG, R. LIU.....478

LNG Forward Pricing Model Based on Stochastic Volatility

(基于随机波动率的 LNG 远期定价模型)

Y. J. LI, Z. X. WANG.....485

The Initial Boundary Value Problem of the Thermoelastic Coupled Beam Equations with Memory Term under Axial Force

(轴向力作用下具有记忆项的热弹耦合梁方程组的初边值问题)

S. B. WANG, J. W. ZHANG.....492

Nonlinear Stochastic Stability and Stochastic Hopf Bifurcation of a Class of Rotor Systems

(一类转子系统的非线性随机稳定性及随机 Hopf 分岔)

S. W. DENG.....501

Stochastic Dynamics Analysis of HCV Virus Model

(一类 HCV 模型的随机稳定性和分岔分析)

W. QIN, Z. W. YE, X. L. LIANG, S. W. DENG.....509

Stability of Stochastic Two Connected Neoclassical Growth Models

(两个随机相关的新古典增长模型的稳定性)

Y. CHEN, J. G. TAN.....520

Dynamics of a Nutrient-Phytoplankton Model with Asynchronous Control

(一类具有异步控制的营养-浮游植物模型动力学研究)

S. S. WANG.....527

Stochastic Dynamics Analysis of Permanent Magnet Synchronous Motor Model

(永磁同步电机模型的随机动力学分析)

Z. W. YE, S. W. DENG, W. QIN, X. L. LIANG.....539

Properties of Solutions for a Class of Nonlinear Pseudoparabolic Equations

(一类非线性伪抛物型方程解的性质)

J. Z. CHENG, L. Y. JIN, S. M. FANG.....551

Multifractal Analysis of Mn Element

(Mn 元素多重分形分析)

R. H. MA.....560

Multiplicity of Positive Solutions of $p(x)$ -Kirchhoff Problems with Sign-Changing Weight Functions

(带有变号权函数的 $p(x)$ -Kirchhoff 类型方程正解的存在性与多重性)

B. SHANG.....565

The WENO Reconstruction Based on the Artificial Neural Network

(基于人工神经网络的 WENO 重构方法)

Q. LIU, X. WEN.....574

Optimal Model of Pressure Control of High-Pressure Tubing Based on Genetic Algorithm

(基于遗传算法的高压油管压力控制的优化模型)

Z. Y. YAO.....584

Pressure Control of High-Pressure Tubing based on Differential Equation and Least Square Fitting

(基于微分方程与最小二乘拟合的高压油管的压力控制)

Z. Y. YAO.....589